
Rondvraag NLG 140322 Aanvalsplan Grutto

In november 2020 lanceerden een aantal organisaties onder leiding van oud-minister Pieter 
Winsemius het Aanvalsplan Grutto. Halverwege vorig jaar bereikten het Rijk en de provincies een 
akkoord over de financiering. Sindsdien is het nogal stil geweest en ook in Noord-Holland hebben we 
weinig gehoord over concrete acties. Er is bij organisaties onvrede over de geringe voortgang op het 
weidevogeldossier. Daarom de volgende vragen:

1. Welke concrete stappen zijn tot nu toe gezet voor Aanvalsplan Grutto in Noord-Holland?
2. In welke gebieden ziet de gedeputeerde de grootste kansen? Voldoen de ‘kansgebieden’ aan 

de criteria in het Aanvalsplan, zoals: aaneengesloten gebied van minimaal 1000 hectare (met 
kerngebied), waterpeilverhoging en diverse vormen van agrarisch beheer?

3. Zijn of worden de natuurorganisaties betrokken bij de uitvoering?
4. Ziet de gedeputeerde kansen om met uitvoering van het Aanvalsplan ook de doelen van de 

Voedselvisie te dienen: transitie naar natuurinclusieve landbouw met verdienmodellen voor 
‘weidevogelboeren’ – inclusief natuurboeren in NNN/N2000 -  en langjarige contracten?

5. Wat zijn de concrete vervolgstappen voor komend jaar?
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